

Date: 11 / 06 / 2009

التاريخ: 2009 / 06 / 11

Customs Notice No.(5 /2009)

"Deadline for registration in the E-Clearance System Mirsal 2"

Further to the Customs Notice No. 4/2009, in respect to the deadline for registration in the e-clearing system Mirsal (2).

It has been decided that the following should be added and amended:

Article (1)

All customs clients dealing with clearing of goods are to register in Mirsal (2) within a period not later than 30 September 2009.

Article (2)

Article (3) of the Customs Notice No. 04/2009 shall be amended and read as follows:

For completing the processing of registration in "Mirsal 2", please visit Customs website at:

www.dubaicustoms.ae/content/mirsal2

For further information, on the e-clearing system, "Mirsal 2", please call the Customs Contact Center on the Toll-Free number: 80080080 or the e-mail: contact@dubaicustoms.ae

This decision shall come into force as from the date of issue.

Ahmed Butti Ahmed
Executive Chairman
Director General of Dubai Customs




إعلان جمركي رقم (5 /2009)

"المهلة الزمنية المحددة للتسجيل بنظام التخليص

الإلكتروني ميرسال 2"

إلحاقاً للإعلان الجمركي رقم 2009/04، بشأن المهلة الزمنية المحددة للتسجيل بنظام التخليص الإلكتروني ميرسال (2).

فقد تقرر إضافة وتعديل مايلي:

المادة (1)

على كافة العملاء المتعاملين مع الدائرة بأعمال التخليص الجمركي على البضائع التسجيل في نظام ميرسال (2) في موعد أقصاه 30 سبتمبر 2009.

المادة (2)

تعديل المادة (3) من الاعلان الجمركي رقم 2009/04 لتصبح كما يلي :

لاستكمال كافة خطوات التسجيل في النظام الإلكتروني "ميرسال 2"، يرجى التفضل بزيارة موقعنا الإلكتروني

التالي: www.dubaicustoms.ae/content/mirsal2

وللحصول على مزيد من المعلومات عن النظام الإلكتروني "ميرسال 2"، يرجى الاتصال بمركز الاتصال على الرقم المجاني 80080080، أو التواصل عن طريق البريد

الإلكتروني التالي: contact@dubaicustoms.ae

يعمل بهذا الاعلان من تاريخ صدوره.

أحمد بطي أحمد
المدير التنفيذي
مدير عام جمارك دبي